



Referat fra menighedsrådsmødet tirsdag den 20. marts 2018

side 1

Vinding Sogn Vinding Sognehus, Svinholtvej 4a, 7100 Vejle		Starttidspunkt 09.00	Sluttidspunkt 12.00	Antal sider i alt 4
Indkaldte <i>Karen Sundbøll (referent), Asta Holm Iversen, Stephan Haue, Jens Anton Pedersen, Jens David Eskildsen, Britta Glejberg, Lene Bandholtz Jørgensen, Elsebet Maach Andersen, Søren Matthiesen (afbud), Finn Illum, Ulla Østergaard Jørgensen (personalerepræsentant) samt Michael Tungelund (Afbud)</i>				
Afbud fra Søren og Michael		Øvrige bemærkninger		
Punkt		Dagsorden	Referat	Ansvarlig/ opfølgning
1		Godkendelse af dagsorden	Godkendt	Jens A. Jens D og Asta
2		Godkendelse af referat	Referat udsættes til næste møde	Michael
Lukket møde				
3		Årshjul	Arbejdsplan/opgaver gennemgået, drøftet og godkendt. Årshjul bør revideres	Karen
4		Evaluering af præsteansættelse	Processen evalueredes.	
Beslutningspunkter				
5		Godkendelse af 2017-regnskab	Årsregnskabet gennemgået og godkendt <i>Vinding Sogns Menighedsråd, CVR-nr. 69358810, Regnskab 2017, Afleveret d. 20-03-2018 12:31</i> Bente Loft Nielsen – "Din bogholder" deltog under behandling af punktet.	Michael
6		Folkekirkens Nødhjælp 2019	Kort drøftelse af hvordan indsamlingen kan gøres fremover. Kan vi gennem annoncering i kirkebladet opfordre til at anvende mobilepay? Punktet skal på dagsordenen i oktober – Michael sætter det på listen over kommende dagsordenspunkter.	Michael

Referat fra menighedsrådsmødet tirsdag den 20. marts 2018

side 2

7		Introduktion af ny præst, Pia Haaning	<p>Præsterne aftaler arbejdsfordeling. Pia inviteres menighedsrådsmøde den 10. april.</p> <p>Pia inviteres til kalendermødet 5. april – der er frokost kl 11.30 – alle er velkomne - MR og medarbejdere.</p> <p>Efter frokosten fortsættes med kalendermøde. Evaluering efter ca. 3 måneder.</p>	Karen og Michael
8		Forslag om udvidelse af orgel	<p>Ulla fremlægger overslag fra orgelbyggerfirmaet. Ulla arbejder videre og planlægger en tur for MR til Låsby hvor de har et orgel der er udvidet.</p>	Ulla
9		<p>Nedsættelse af planlægningsudvalg sognepræstestilling til besættelse ultimo 2018</p> <p>Og andre udvalg</p>	<p>Planlægningsudvalget</p> <p>Indsættelse/velkomst/reception Pia 2. april</p> <p>Afsked med Søren den 30. september –</p>	<p>Jens Anton, Michael og Karen</p> <p>Asta, Lene, Elsebet og Bodil</p> <p>Asta, Lene, Elsebet og Bodil</p>
10		Forberedelse af provstesyn	<p>Seneste synsprotokoller (udvalgsformænd) Inventarliste (Asta og Elsebet) Kirkegårdsprotokol/kirkegårdskort (Elsebet og Bjarne)</p>	Udvalgsformænd og kirkeværge
11		Henvendelse fra VISDA om afgift ved brug af billeder fra nettet.	<p>Det skal undersøges, hvad vi betaler til Coda og Copydan. Når der er sket en afklaring af ovenstående tilmeldes sognet til VISDA.</p>	Jens Anton
Orienteringspunkter				
12	A	Orientering om afholdt budgetsamråd	Følgende emner blev drøftet/orienteret på budgetsamråd:	

Referat fra menighedsrådsmødet tirsdag den 20. marts 2018

side 3

			<ul style="list-style-type: none"> • Befolkningsprognose i Vejle provsti • Drøftelse af lokalt finansierede præster. • Skal erhvervelse og forlængelse af gravpladser være gratis. • Kapaciteten af kølefaciliteter 	
13	B	Orientering om fyraftensmøde "Landsforeningens som arbejdsgiverorganisation" tirsdag den 24. april kl 17.30 – 20.30 i Gauerslund Sognehus.	Bilag er sendt ud.	
14		PSI skema	Asta orienterede, PSI skemaet er sendt til provstiet. Vedhæftes referatet.	
15		Orientering om udviklingen i forbindelse med strejke/lockout	Alle undtagen Bjarne og Søren er omfattet. Vi afventer og sætter punktet på april mødet.	Michael
16		Information om Iværksætterpuljen Musikalsk legestue Brobygning mellem generationer	Vi har fået midlerne bevilget i 2018	
Eventuelt				
17		Konsulentregninger	Asta orienterede om regning fra Skårup. Der søges ikke om 5%-midler.	
18		Ny kirkegårdskonsulent	Jens Anton har inviteret Anja Skaarup til at besøge Vinding	
19		Kirkebladet	Der skal være fokus på, at der er sammenhæng med program og deadlines for omdeling.	
20		Oplæsning af protokol		

**Referat fra menighedsrådsmødet
tirsdag den 20. marts 2018**

side 4

<i>Asta Holm Iversen</i>	<i>Britta Glejberg</i>
<i>Elsebet Maach Andersen</i>	<i>Finn Illum</i>
<i>Jens Anton Pedersen</i>	<i>Jens David Eskildsen</i>
<i>Karen Sundbøll</i>	<i>Lene Bandholtz Jørgensen</i>
<i>Stephan Haue</i>	<i>Søren Matthiesen (afbud)</i>